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J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2008. október 29-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Mészáros János, Nagy Péter, Tordáné 

Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

Vendégek:  

Katona Valéria iskolaigazgató 

 Kara Lajosné Idősek Klubja vezetője 

Gaálné Kara Valéria szlovák önkormányzat elnöke 

Helle Zsolt befektető 

Szántó Csaba 

Gaál Lajos: köszöntöm a megjelent képviselőket és a megjelent vendégeket.  Megállapítom, 

hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes. 

A kiküldött napirendi pontokhoz képest módosítást javaslok megjelent vendégeink miatt, így 

a javasolt napirendi pontok: 

1. Megállapodás Helle Zsolt úrral. 

2. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

3. Beszámoló a Művelődési Ház tevékenységéről 

4. Belső ellenőri jelentések 

5. Dorog Kistérségi Társulás - megállapodás módosítása 

6. Tájékoztató a Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesület bejegyzéséről 

7. Felkészülés a novemberi testületi ülésre 

8. Egyebek, melyben: 

Tantárgy-felosztás az iskolában 

Közterület-felügyelő alkalmazása    

Megkérdezem, van-e valakinek az elhangzottakkal kapcsolatban észrevétele?  

Aki egyetért a felsorolt napirendekkel, illetve a változtatással, kérem, kézemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a testület e7 igen szavazattal elfogadta a felsorolt napirendi pontokat. 

 

1. napirendi pont  

Megállapodás 

Gaál Lajos: Az előzményeit mindenki ismeri. Egy kiegészítés szerepel ebben a 

megállapodásban, ez az 5. pont g,) pontja, hipermarket is belekerült még. Mivel a területet 

nem lehet megközelíteni belső útról, az a variáció is kimaradt belőle. Más egyéb változás nem 

történt. Megkérdezem, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, illetve a jelen levő 

vállalkozókhoz szeretnének-e kérdést intézni? Amennyiben nincs, szavazásra teszem föl a 

dolgot.  

Aki felhatalmazza a polgármestert jelen szerződés aláírására, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

110/2008.(X.29.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

megbízza a polgármestert, hogy  a Helle Zsolttal kötendő,   

előterjesztett megállapodást írja alá. 
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Határidő: 2008. november 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

2. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Gaál Lajos:  Ennek egy kiegészítése lenne a részemről. A mai nap folyamán megtörtént a 

117-es út munkaterületének átadása, amelynek értelmében a dorogi ipari parktól a kanyar 

utánig egy új, 4 centiméteres koptatóréteget kap az út felülete. Van-e valakinek a leírtakkal 

kapcsolatban észrevétele?  

Vöröskői István:  Örülök, hogy bizonyos munkáink sikeresen lezajlottak. Hozzá kell tennem, 

hogy ez nem személyes érdem, hiszen az én munkatervemet, azt egy évvel előtte 

meghatározták már, és a kesztölci patakkal kapcsolatos munkák ebben már szerepelnek, 

ilyenformán ez nem jelentett többletet.  

Gaál Lajos:  Valakinek még kérdése? Aki egyetért a két ülés közötti időszak beszámolójával, 

kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

3. Napirendi pont  

Beszámoló a Művelődési Ház tevékenységéről  
Gaál Lajos: Megkérdezném az előterjesztőt, hogy kíván-e hozzáfűzni valamit szóban? 

Kiegészíteni? 

Gaálné Kara Valéria: Nincs hozzáfűznivalóm, köszönöm ! 

Gaál Lajos:  Van-e kérdése a beszámolóval kapcsolatban valakinek? Amennyiben nincs, 

szavazásra bocsátom a dolgot.  

Aki elfogadja a Művelődési Ház beszámolóját, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a beszámolót a testület egyhangúlag elfogadta.  

 

4. Napirendi pont  

Belső ellenőri jelentések  
Gaál Lajos: A belső ellenőri tevékenység kistérségi szinten került megszervezésre. Két 

jelentés készült, mind a kettőt megkapták a tisztelt képviselők. Van-e ezzel kapcsolatban 

észrevétel?  

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki egyetért a belső ellenőri 

tevékenységekkel, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?             

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

111/2008.(X.29.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

elfogadja az előterjesztett belső-ellenőri jelentéseket. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

5. Napirendi pont 

A Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás megállapodásának módosítása.  

Gaál Lajos: A módosítás lényege, ha az önkormányzatok nem fizetik meg a pénzügyi 

hozzájárulást, ott inkasszó útján érvényesíti a kistérség. Van-e valakinek ehhez kapcsolatban 

hozzáfűznivalója? Nincs.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, illetve egyetért vele, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott ellene?  
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A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

112/2008.(X.29.) számú határozata 

A Képviselő-testület elfogadja a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítását az alábbiak szerint: 

A Társulási megállapodás VII. fejezet – A társulás működésének pénzügyi fedezete, vagyona  

- A pénzügyi fedezet , vagyon forrásai – kiegészül az új 4. ponttal: 

A társult önkormányzat vállalt pénzügyi hozzájárulása nem teljesítése esetén a társulás elnöke 

a nem fizető önkormányzat részére fizetési felszólítást küld, és annak 60 napos eredménytelen 

elteltét követően az elmaradt befizetést azonnali beszedési megbízás – inkasszó – útján 

érvényesíti. 

Határidő: 2008. november 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

6. Napirendi pont 

Tájékoztató a Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesület bejegyzéséről 

Gaál Lajos: Elég hosszú előzménye volt a Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesület 

megalakulásának. Ez úgy elindult, mint Lieder-akciócsoport, a „Duna-Pilis-Gerecse, kalandra 

hív a régi vármegye” címmel. Majd sok munka és egyeztetés után alakult egyesületté. Csak 

tájékoztató jellegű bejelentés volt ez. Ha valakinek esetleg még valamilyen információra 

lenne szüksége, megadok egy e-mail címet, és azon lehet tovább tájékozódni.  

 

7. Napirendi pont 

Felkészülés a novemberi testületi ülésre 

Gaál Lajos: Ugyancsak tájékoztató jelleggel került a mai testületi ülés elé a Jegyző asszony 

készítette az előterjesztést. Elég komoly tevékenységnek nézünk elébe november hónapban. 

Sok mindenről kell dönteni. 2009. évi koncepció előkészítése, adórendeletek és díjak 

felülvizsgálata, hatósági ár megállapítása, csatorna- és szemétdíj.  

 

8.  Napirendi pont 

Egyebek 

Gaál Lajos:  
1.) a tantárgyfelosztás és tantárgyi rendszer az általános iskolában. A tantárgyfelosztást és 

tantárgyi rendszert, mint tájékoztatást megkapta mindenki. Van-e ezzel kapcsolatban esetleg 

az előterjesztőnek valami szóbeli kiegészítenivalója?  

Gaál Lajos:  Képviselőtársak, van-e valakinek ehhez kérdése, hozzáfűznivalója?  

Mészáros János: Nem közvetlenül a tantárgyfelosztáshoz, de az iskolához kapcsolódóan 

lenne egy kérésem, hogy a képviselőtestület az iskolának a házirendjét azt megkaphatja-e? 

Katona Valéria igazgató asszony: Természetesen! 

Mészáros János: Ha  megvan digitálisan. 

Igazgató asszony: Digitális formában még nem vagyok biztos, kinyomtatva megvan.  

Mészáros János: Szeretnénk ugyanezt az óvodától is. 

Bognárné: Be fogom kérni. 

Mészáros János: A kérésemnek az a célja, hogy az elmúlt testületi ülésen már döntöttünk 

arról, hogy előkészítjük az intézmény-összevonást. Ehhez szükség van erre a dokumentumra. 

Gaál Lajos: Mészáros képviselő javasolta, hogy kérjük be a két házirendet. Bár ezt egyébként 

nem kellene, kötelességük beküldeni, mert a fenntartónak ismernie kell. 

Bognárné: Mindkét intézmény rendelkezik elfogadott házirenddel.  
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Gaál Lajos:  Aki egyetért ezzel a javaslattal, hogy vizsgáljuk felül az intézmény-összevonás 

miatt a házirendeket, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?                

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

113/2008.(X.29.) számú határozata 

A Képviselő-testület úgy dönt,  

hogy felülvizsgálja az intézmény-összevonás miatt a házirendeket. 

Határidő: 2008. december 31. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

114/2008.(X.29.) számú határozata 

A Képviselő-testület úgy dönt,  

elfogadja a Kincses József Általános iskola tantárgyfelosztását. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

2.) Közterület felügyelő alkalmazása 

Gaál Lajos:  A községben található néhány renitenskedő, a községi rend megszervezésére 

úgy döntött a három polgármester, hogy a képviselőtestületek elé terjesztünk egy javaslatot, 

miszerint foglalkoztassunk egy közterület-felügyelőt, aki hatósági emberként eljárhat a 

szemetelők, a szabálytalan parkolók, a közterületet használók, a kutya- tulajdonosok ellen. 

Leányvár egy pár hónapja próbaidőre bevezette. A polgármester úr azt mondta, hogy látható 

eredménye van. Jegyző asszonyt megkértem, készítse elő. Meg is kaptátok ugye ennek a 

törvényi hátterét, a BM rendeletet és a kormányrendeletet, valamint ott van az előterjesztés. 

Bognárné: Ma tárgyaltam a két másik település jegyzőjével. Megbeszéltük, hogy milyen jogi 

keretek között lehetne ezt létrehozni. Egyik önkormányzat fölveszi a közterület-felügyelőt, és 

megállapodás alapján a másik két önkormányzatnál is teljesít szolgálatot. Két-két nap esne 

Piliscsévre és Kesztölcre, és egy nap Leányvárra. Ez  többletköltséget jelent, mivel eddig nem 

volt közterület-felügyelő, a két munkanapra eső havi munkabérét azt a költségvetésből kellene 

finanszírozni.  

Gaál Lajos:  A külterület is hozzá tartozna? 

Bognárné: Igen,  Kesztölc illetékességi területe. Azokat a jogszabályokat, amiket kiküldtem 

egyes pontokba, teljesen világosan össze van foglalva, hogy hogyan lehet alkalmazni, milyen 

jogosítványa van.  

Gaál Lajos:  Leányvári tájékoztatás szerint behozta már az elmúlt hónapban a bírságokkal a 

saját munkabérét, önfenntartó lehetne. Na jó, hát ez nem megy a végletekig, de hogy ha már 

azt elérjük, hogy megszűnnek ezek a renitens dolgok, akkor már nyertünk egyet. A rendőrség 

folyamatosan létszámhiánnyal küzd, örülnek, ha tudnak embert küldeni, ugye akkor sem nagy 

megelégedésre, tehát ez a megoldás.  

Vöröskői István:  A munka szerződésbe javaslom mindenféleképpen az 5 napon kívüli 

munkavégzést is belefoglalni, valamiféle rugalmasabb munkavégzés lehetőségét meg kéne 

ezzel teremteni. Illetve eleve megkötni a szerződésében, hogy erre köteles. 

Bognárné: Köztisztviselőként kell alkalmazni.  

Gaál Lajos:  Nálunk lenne a székhelye, és a technikai részletkérdéseket pedig a három jegyző 

meg a képviselőtestület javaslata alapján elkészítjük.  

Nagy Péter: Heti vagy havi munkaidő-keretbe gondolom, hogy bele lehet ezt.  
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Bognárné: Bár őt nem a  Munka Törvénykönyve szerint kell felvenni, van lehetőség erre is. 

A köztisztviselői törvényben van ilyen lehetőség, pontosan ki kell dolgozni. 

Nagy Péter: Igen. Úgy kellene, hogy ne túlmunka legyen, mert az nagyon drága. 

Hertlik Mihály: Határozott időre fogjuk alkalmazni? 

Bognárné: A köztisztviselőknél hat hónapos próbaidőt ki lehet kötni. 

Hertlik Mihály: Problémánk is lehet, mert, ha Csév közben visszalép, vagy Leányvár 

visszalép, már borul minden. 

Bognárné: A megállapodást úgy kell megkötni, hogy erre is térjen ki. 

Gaál Lajos:  Ha lehet, ne legyen egyik településnek sem a lakója.  

Nagy Péter: Kérdezném, hogy erre már van személy, vagy pályázat lesz, vagy más? 

Bognárné: Fel kell tenni az álláshirdetést a személyügyi portálra, de van ajánlat is már. 

Gaál Lajos:  Aki egyetért ezzel a javaslattal, hogy a három település jegyzője dolgozzon ki 

egy működési feltétel, megfelelő ajánlást a képviselőtestületeknek a közterület-felügyelő 

alkalmazásával kapcsolatban, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott 

ellene?  

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

115/2008.(X.29.) számú határozata 

A Képviselő-testület felkéri a három település jegyzőjét, hogy dolgozzon ki egy működési 

feltétel, megfelelő ajánlást a képviselőtestületeknek a közterület-felügyelő alkalmazásával 

kapcsolatban  

Határidő: 2008. november 29. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

3. Közmeghallgatás 

Gaál Lajos:   A közmeghallgatás javasolt időpontja december 4. csütörtök 18 óra. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a közmeghallgatás időpontját. 

 

4. Önkormányzati ingatlanok forgalomképessége 

Bognárné: Az írásos előterjesztésben két határozati javaslatot tettem. Az egyikben egy 

konkrét ingatlan vonatkozásában kellene nyilatkozni, a másikban a polgármester kapna 

felhatalmazást ilyen jellegű nyilatkozatok megtételére.  

Mészáros János: Ha jól értem, a második esetben mindenre felhatalmazást ad a 

képviselőtestület?  

Bognárné: A forgalomképesség az a vagyonrendelet mellékletét képző felsorolás, amiben 

vannak forgalomképtelen, korlátozottan forgalomképes és forgalomképes ingatlanok. A z 

előterjesztett első határozat valóságtartalma ezen a rendeleten nyugszik, a képviselőtestület 

nem aktuálisan dönti el, hogy az adott ingatlan forgalomképes- e, hanem a rendelet 

mellékletében felsoroltak szerint nyilatkozik. Ezzel a polgármester is megbízható, ha a 

Képviselő-testület átadja a jogot. 

Mészáros János: A földhivatali nyilvántartásban az szerepel csak, hogy ki a tulajdonos. 

Nagy Péter: Azt gondoltam, hogy ha van egy közterület, és arról nyilatkozik a polgármester, 

hogy forgalomképes, akkor ránk semmi szükség. De most már értem, mert én láttam is, meg 

meg is van a táblázat. 

Mészáros János: Nekem még lenne egy javaslatom, hogy a második előterjesztés 

határozatába tegyük bele az utólagos tájékoztatás kötelezettségét.  

Gaál Lajos: Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, mely szerint a 1781/2-es 

hrsz.-ú ingatlan forgalomképes,  kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott 

ellene?  
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A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

116/2008.(X.29.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete megállapítja, hogy az 1781/2-es helyrajzi számú ingatlan 

forgalomképes közterület.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

  

Gaál Lajos: Aki egyetért az előterjesztett második határozati javaslattal, mely a Képviselő-

testület felhatalmazza a polgármester a továbbiakban a forgalomképességről való 

nyilatkozattétellel, utólagos beszámolási kötelezettséggel, s a megbízás visszavonásig 

érvényes,  kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

117/2008.(X.29.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a földhivatali 

eljárásokon az ingatlan forgalomképességéről nyilatkozatot tegyen.  

A nyilatkozat megtételét követő testületi ülésen a polgármester beszámolási  

kötelezettséggel tartozik.  

Ez a határozat visszavonásig érvényes.  

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos: Van-e valakinek egyebekben mondanivalója?  

Mészáros János: Az Ügyrendi Bizottságnak volt két határidős, októberi határidős feladata. 

Az egyik még tavasszal keletkezett, a másik pedig az elmúlt testületi ülésre érkezett be. 

1.  Borsi Miklósné levele. Alaposan tanulmányozzuk. A tartalommal kapcsolatban az 

Ügyrendi Bizottságnak az állásfoglalása az, hogy a döntéssel kapcsolatban minden nyilvános 

adat az önkormányzatnál megtalálható, kikérhető, és a Jegyző asszony elmondta, hogy 

szívesen tájékoztatja is Borsi Miklósnét, hogy ha ő személyesen eljön. A másik észrevétele 

pedig az, ha kívánják, és előre, írásban felteszik a kérdéseiket, akkor zárt ülésen a 

képviselőtestület az írásos kérdésekre testületileg a választ ad. 

Nagy Péter: Kérdésem lenne: ha elfogadjuk, akkor a Jegyző asszony tájékoztatja, vagy valaki 

ezt írásban megküldi neki.  

Mészáros János: A mi állásfoglalásunk szerint feljön, és a Jegyző asszony erről tájékoztatja. 

Nagy Péter: De erről ő értesítve lesz.  

Mészáros János: Igen. Írásban. 

Nagy Péter: Írásban, mert – tájékoztatásul mondom -, hogy a Borsinéval én is beszéltem, 

úgy, mint képviselő. Mondtam neki, hogy biztos fog kapni írásban választ, nyugodjon meg. 

De az én képviselői álláspontomat én elmondtam neki, amiben nem mentem olyan 

részletekbe, ami bizalmas dolog. Azt mondta, hogy így most már ő érti, és akkor ő meg is van 

nyugodva.  

Gaál Lajos:  Aki egyetért az Ügyrendi Bizottság elnökének előterjesztésével, kérem, 

kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal az Ügyrendi Bizottság vizsgálatát  elfogadta.  

Mészáros János: A tavaszi feladat volt, hogy Kesztölc község önkormányzata hozzon létre 

egy alapot, alapítványt, vagy egy megfelelő szervezeti egységet, amelyben a Kesztölcön 

született gyermekeket, az esztergomi Szent Miklós Programhoz hasonlóan támogatnánk. 
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Akkor az a döntés született, hogy az Ügyrendi Bizottság ezt tárgyalja, és készítsen ezzel 

kapcsolatban egy előterjesztést. Készítettem egy vázlatot, amit az Ügyrendi Bizottság elé 

terjesztettem. Ezt Dr. Bernáth Zsuzsanna Ügyrendi Bizottsági tag segítségével, illetve Jegyző 

asszony tanácsai alapján még bővítgettük. Ez egy vitaanyag lenne, amit most mindenkinek 

kiosztottam. Tehát egy gondolatébresztő. Nagyjából azok a pontok szerepelnek benne, 

amelyek kötelező jelleggel lennének. Az Ügyrendi Bizottság állásfoglalása az, hogy 

mindenképpen felkérni a Pénzügyi Bizottságot, hogy ennek a finanszírozhatóságát, illetve a 

finanszírozhatósági oldalát vizsgálja egyrészt a támogatási összegről, ennek a működéséről, 

illetve a funkciójáról. És felmerült az is, hogy érdemes lenne ezzel kapcsolatban a már 

működő, mondjuk Szent Miklós programnak a programgazdáját megkeresni, hogy egyáltalán 

a financiális oldala az hogyan működik. 

Gaál Lajos:  Nagyon szívesen részt veszek rajta. Érdekel, hogy a finanszírozást hogyan 

tudták megoldani. Meg gondolom, más egyéb, gyakorlati tanácsot is tudnak adni, amit 

megfogadhatunk. 

Mészáros János: A második pontban nagyon tömören megpróbáltuk megfogalmazni azt, 

hogy tulajdonképpen mi lenne az értelme ennek az egész programnak. Arra törekednénk, 

hogy a gyerekeket itt tartsuk Kesztölcön. Ezért is foglaltuk azt bele, hogy nem csak azt kell 

igazolni, hogy kesztölci lakosok, a szülők és a gyermek, tehát, hogy itt állandó lakhellyel 

rendelkeznek, hanem életvitelszerűen is itt élnek. Illetve igazolni kell, hogy óvodába, és 

legalább általános iskola első négy évében ide járnak. Az első négy osztály azért került így 

konkrétan megfogalmazásra, mert hat-, illetve nyolc osztályos gimnáziumok is működnek, ez 

a környező kistelepüléseknek az oktatási rendszerét az biztosan befolyásolni fogja. Ki kell 

alakítani ezzel kapcsolatban egy koncepciót. Ennek a koncepciónak a része az, hogy 

diszkrimináció vagy hátrányos megkülönböztetés ne érje a gyerekeket, valamint érettségihez 

kötnénk. Hogy mikor szerzi az érettségit, azt nem írnánk bele konkrétan, hogy ez most 18, 19, 

vagy hányadik életévben kell megszerezni. Viszont nagyon fontos, hogy az érettségi 

megszerzéséig mindenképpen büntetlen előélettel kell rendelkeznie. Beleraktuk még azt is, 

hogy kizáró ok, ha az iskolából fegyelmivel kell elbocsátani őt. Ez segítség lenne az iskola 

számára is, hogy egy bizonyos fajta magatartásformát produkáljanak. És az ötödik pontban 

történt még olyan fajta bővítés az eredeti koncepcióhoz képest, hogy külön foglalkoznánk a 

szellemileg sérültekkel, vagy ahogy ezt hivatalosan mondják, értelmi fogyatékosokkal, illetve 

azokkal a gyerekekkel, akik speciális képzésben részesülnek. Ez egy nagyon lényeges pont, 

hogy a szellemileg sérültek, illetve a speciális képzésre szorulókkal külön foglalkozzunk, 

hiszen ők ezeket az előírásokat, amelyeket itt megfogalmaztunk, ezt semmiképp nem tudják 

betartani.  

Hertlik Mihály: Ez akkor úgy működik, hogy megszületik egy gyerek, kesztölci állampolgár 

lesz. Folyamatosan, havonta fizetünk a számlájára, vagy az ő nevére nyitott számlára, vagy 

elkülönítünk egy számlát, pénzt. És hogy ha valamelyik feltétel ugrott, bukik, akkor vissza az 

egész? 

Mészáros János: A finanszírozási működési rendet ki kell dolgozni. Ami lehet egy ilyen 

koncepció alapján is, amit most mondtál, tehát, hogy folyamatosan, havonta, évente, ez 

igazából a finanszírozási oldaltól függ. Nekünk kell leszabályozni, nekünk kell az egész 

finanszírozási tervet kidolgozni, és nagyjából az alapján fog működni. Ezt javasolja az 

Ügyrendi Bizottság, hogy ehhez kellene már meglévő, működő rendszertől információkat 

kérni, vagy kapni. Egyeztetni velük, hogy egyáltalán mik a buktatói, vagy milyen pénzügyi 

hátteret feltételez az egész rendszer. 

Nagy Péter képviselő úr: Tehát itt arról van szó, hogy születik egy kesztölci gyerek, 

mondjuk egy olyan határozatot hozunk, hogy ilyen lesz, és akkor azt mondjuk, hogy itt van 

neki százezer forint, bankba van lekötve, és addig kamatozik és 18 éves korában, ha a 

feltételeket megtartja, megkapja, ha nem, visszakerül. 
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Mészáros János: Az egésznek a lényege tulajdonképpen az, hogy születés után, egy 

szerződéskötés történik. A szerződéskötést a szülők írják alá a gyermek nevében, de a lényege 

az egésznek az, hogy a gyermek javára történik itt kvázi egy alapítás. És ha a szerződés 

minden pontját betartják, és ez dokumentálható, és ezt dokumentálni is kell, akkor jogosult az 

érettségi után ennek az alapításnak a felvételére. 

Hertlik Mihály: Ez most csak gondolatébresztő, mert eddig nem beszéltünk róla. 

Mészáros János:  Így van. Én még annyira gondoltam még, hogy egy határidőt jelöljünk 

meg, amikorra mindenki összeszedi ezzel kapcsolatban a gondolatait, illetve, hogy a Pénzügyi 

Bizottság tagjaival, vagy a Pénzügyi Bizottság kijelölt tagjával együtt fölvennénk a 

kapcsolatot a már működő, hasonló rendszerek közül valamelyikkel, hogy financiális 

oldaláról megismerjük a módját. 

Gaál Lajos:  Akkor a következőt terjesztem a testület elé. Az érintett bizottságok,  a Pénzügyi 

Bizottság és az Ügyrendi Bizottság, a képviselők segítségével, a januári testületi ülésre 

készítsék elő, hogy esetlegesen a következő évi költségvetésünkbe ezt be tudjuk emelni. Tehát 

ennek a kidolgozásának a határideje a januári testületi ülés, és felelős a polgármester, illetve 

az Ügyrendi Bizottság elnöke és a Pénzügyi Bizottság elnöke.  

Aki ezzel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?                

A Képviselő- testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

118/2008.(X.29.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete  

megbízza a Pénzügyi és az Ügyrendi Bizottságot, hogy dolgozza ki a kesztölci gyermekek 

támogatására szolgáló anyagi támogatás pénzügyi és elvi feltételeit, és legkésőbb a 2009. 

januári testületi ülésre terjessze elő. 

Határidő: 2009. január 

Felelős: Hertlik Mihály és Mészáros János 

 

 

Gaál Lajos:  Amennyiben nincs a napirendben meghatározottak szerint más, megköszönöm 

mindenkinek a részvételt. Mindenkinek további jó munkát kívánok, jó pihenést, és akkor egy 

hónap múlva találkozunk!  

 

 

 

 

 

Gaál Lajos  Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester    jegyző 

 

Hitelesítő: 

 

 

 

Nagy Péter 

  


